
GRYTELVA HYTTEFORENING

Styremøte 8. februar 2018 hos Guri Hafsten Aalerud, Asker

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Ingolf Lundberg,  Astrid Løken Nordgård, Roy Andersen, Guri 
Hafsten Aalerud.

Forfall: Heidi Brastad

1. Gjennomgang av siste referat.

- Vipps er nå ok. Vi setter opp skilt om skiløype og Vipps der løypa begynner ved Flagskogen. 
Astrid ordner med skilt og Ingolf og Roy setter det opp.

- Brev til Sigdal Kommune. Vi søker om ny støtte til løypebrøyting til neste år, og om -
forlengelse av skiløypene.

- Medlemsundersøkelsen. Vi er godt fornøyd med denne, og vil ta den med i årsmeldingen for 
2017.

2. Møte med Grytelva Veistyre.

Representanter for styret i Grytelva Hyttteforening var invitert til å delta i styremøte i Grytelva 
Veistyre. Knut Olav og Roy deltok, og Knut Olav orienterte om møtet for resten av styret: 

Det var ingen spesielle saker som ble drøftet, men vi ble informert om at det ikke er planlagt økning i 
brøyteavgiftene til neste år. Vi ble også informert om at det vil komme ny ladestasjon for el-biler på 
Prestfoss.

3. Forberedelser til årsmøtet.

- Bestille lokale.                                                                                                                                              
Vi diskuterte ulike muligheter, men ble enige om å bestille plass på Sigdalmuseet i Prestfoss 
(som i 2017). Møtet blir i år den 29. mars (Skjærtorsdag).  Ingolf bestiller lokalet, og kaffe og 
wienerbrød til 30 pers.  Knut Olav tar med de tekniske hjelpemidlene vi har behov for.

- Årsberetning.                                                                                                              
Astrid lager en «stamme» og sender Knut Olav som fyller inn resten.

- Budsjett.                                                                                                                                                      
Vi foreslår ovenfor årsmøtet å øke kontingenten til kr. 500,-.

- Regnskap.                                                                                                                                                      
Heidi gjør ferdig regnskapet og sender det til Øyvind Mørk for revisjon.  

- Innkalling til årsmøte.                                                                                                                                 
Eventuellle forslag til årsmøtet må være styret i hende innen 1. mars.  Ingolf skriver 
innkallingen til årsmøtet og legger den på Dropbox og på hjemmesiden vår.  Knut Olav legger
innkallingen ut på FaceBook. Heidi sender den ut på e-post.



- Valg.                                                                                                                                                             
Det ble på årsmøtet 2017 bestemt at styret, inntil videre, skal fungere som valgkomite.

På valg er: Leder, Knut Olav Furuseth, velges for 2 år. Tar gjenvalg.

Styremedlem, Astrid Løken Nordgård, velges for 2 år. Tar gjenvalg.

Styremedlem, Heidi Braseth. Ikke på valg, men har bedt om å få gå ut av 
styret. Nytt styremedlem velges for 1 år.

Revisor. Øyvind Mørk, velges for 1 år.

Vi forsøker å finne noen som er interessert i å gå inn i styret. Eventuelle diskusjoner om ny 
representant tar vi på e-post. Valgkomiteens arbeide bør være avsluttet innen 1. mars slik at 
innstillingen kan sendes ut til medlemmene sammen med øvrige årsmøtepapirer.

Vi var enige om at det ikke blir nødvendig med noe nytt styremøte før årsmøtet.

Guri Hafsten Aalerud                                                                                                                                                
Ref.


